
Protokół Nr XXII/20 

z XXII sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 26 listopada 2020 r.  

 w trybie zdalnym 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 16:00 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXII 

sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Zgodnie 

z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Na 

stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Lista obecności stanowi zał. nr 1  do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

Obecnych było 14 radnych. 

Za przyjęciem    - 14 radnych 

Przeciw     - 0 

Wstrzymało się   - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Zbigniew 

Glezman, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2020 – 2027. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania 

publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1449N  

w miejscowości Wadąg w związku z planowaną budową ciągu pieszo-rowerowego 

wzdłuż drogi powiatowej w miejscowości Wadąg w ramach projektu pn.: „Kompleksowy 

projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity - III etap" 



7. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity  

a Barczewo dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

8. Zmieniająca uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie geodezyjnym Myki, w 

bezpośrednim sąsiedztwie jeziora Wadąg. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania Gminy Dywity, w części obejmującej teren położony w 

obrębie geodezyjnym Dywity. 

10. Sprawy różne, Interpelacje, Wnioski i zapytania radnych. 

11. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXI sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 15 radnych. 

Za przyjęciem  - 15 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Protokół Nr XXI/20 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 27-10-2020 r. został przyjęty – 

załącznik nr 2 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami okresie 

od 27 października 2020r. do 26 listopada 2020r. załącznik nr 3 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

 

- p. Magdalena Kilkowska - mam jedno pytanie pan wspomniał o zadaniu, które miałby 

polegać na budowie ulic w miejscowości Różnowo. Ja mam pytanie czy to ulic, rzeczywiście 

oznacza więcej niż jedną, czy jest to po prostu tylko nazwa zdania bo z wcześniejszych 

naszych rozmów wynikało że do przetargu pójdzie jedna z ulic. 

- p. Wójt Daniel Zadworny - tak uściślając po prostu to jest tylko nazwa zadania to będzie 



jedna ulica. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2020 – 2027 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXII/206/20 – 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję budżetu o opinię. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie 

Gminy Dywity na 2020 r. poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXII/207/20 – stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego 

zadania publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1449N  

w miejscowości Wadąg w związku z planowaną budową ciągu pieszo-rowerowego 

wzdłuż drogi powiatowej w miejscowości Wadąg w ramach projektu pn.: 

„Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity - III etap" 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od 

Powiatu Olsztyńskiego zadania publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi 

powiatowej nr 1449N w miejscowości Wadąg w związku z planowaną budową ciągu pieszo-

rowerowego wzdłuż drogi powiatowej w miejscowości Wadąg w ramach projektu pn.: 

„Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity - III etap"  

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

 



Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania 

publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1449N  

w miejscowości Wadąg w związku z planowaną budową ciągu pieszo-rowerowego 

wzdłuż drogi powiatowej w miejscowości Wadąg w ramach projektu pn.: 

„Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity - III etap" 

 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXII/208/20 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Dywity a Barczewo dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a Barczewo dotyczącego wykonywania zadań z 

zakresu lokalnego transportu zbiorowego poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity  

a Barczewo dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXII/209/20 – stanowi zał. nr 6 do 

protokołu. 

Ad. 8. Zmieniająca uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie geodezyjnym 

Myki, w bezpośrednim sąsiedztwie jeziora Wadąg. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Zmieniającą uchwałę w 

sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w obrębie geodezyjnym Myki, w bezpośrednim sąsiedztwie jeziora 

Wadąg. 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Zbigniew Glezman, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski, Bogdan Rudnicki) 

Zmieniająca uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie geodezyjnym Myki, w 

bezpośrednim sąsiedztwie jeziora Wadąg została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXII/210/20 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 9. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania Gminy Dywity, w części obejmującej 

teren położony w obrębie geodezyjnym Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Magdalena Kilkowska - przy okazji komisji zapomniałam poprosić o udostępnienie 

radnym wniosku przedsiębiorstwa Arbert dotyczącego planowanych zmian. Kierownik 

mówiła, że ten wniosek w dniu chyba 4 listopada wpłynął natomiast nie został nam na komisji 

udostępniony ja zapomniałam po prostu o to poprosić i to tylko moja prośba przy okazji tego 

tematu. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę komisję inwestycji o opinię. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 



 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

przystąpienia do opracowania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

Gminy Dywity, w części obejmującej teren położony w obrębie geodezyjnym Dywity poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 2 (tj. Zbigniew Glezman, Bogdan Rudnicki ) 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Sabina Robak, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Renata Kaszubska, Janusz Jędrzejewski,) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania Gminy Dywity, w części obejmującej teren położony w 

obrębie geodezyjnym Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXII/211/20 – 

stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 10. Sprawy różne, Interpelacje, Wnioski i zapytania radnych. 

- p. Danuta Kryszałowicz - otóż trwają prace nad budżetem Gminy Dywity na 2021 rok w 

przyszłym tygodniu ma się tym budżetem zajmować komisja budżetu i ja mam pytanie, czy 

wnioski do budżetu na 2021 rok składane przez sołectwa były już rozpatrywane i czy znalazły 

jakieś odzwierciedlenie w tym budżecie. 

 

- p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - zgodnie z naszymi ustawami, głównie ustawa o 

samorządzie gminnym ale też o finansach publicznych czyli tymi o planowaniu budżetu my 

byliśmy zobligowanie, my mówię jako Urząd Gminy ale tak naprawdę organ wykonawczy 

wójt, burmistrz, prezydent, do tego aby projekt budżetu złożyć w stosownym terminie do RIO 

także do biura rady w zasadzie do rady gminy także w celu później podjęcia uchwały 

budżetowej już na kolejny rok i taki projekt wpłynął rady i taki projekt wpłynął do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej nie wiem czy już Regionalna Izba obrachunkowa wyraziła 

swoją opinię czy nie ale, w każdym razie ten projekt jest i teraz ten projekt był 

wypracowywany właśnie z uwzględnieniem tych wniosków, które państwo złożyliście jako 

radni ale także mieszkańcy. Do rozpatrzenia tych wniosków ja powołałem zespół złożony z 

kierownictwa urzędu, temu zespołowi przewodził pan sekretarz i tam w formie tabelarycznej 

zespół analizował poszczególne wnioski jakby rekomendując czy nie do realizacji. Większość 

wniosków została jakby rekomendowana do realizacji natomiast jeszcze na tym ostatnim 

etapie kiedy musieliśmy zważyć ilość pieniędzy a rekomendacje poszczególnych wniosków 

czy one zasługują na uwzględnienie czy nie jakby zdecydowaliśmy że pewne wnioski będą 

ujęte w pierwszej kolejności i będą już w projekcie budżetu a inne które są rekomendowane 

na których na przykład nie mamy w tej chwili środków finansowych będą w miarę 

możliwości w trakcie roku jakby promowane do realizacji 



- p. Magdalena Kilkowska -  mam jedno pytanie odnośnie inwestycji w miejscowości 

Różnowo o której pan wójt wspominał czyli uzupełnienie oświetlenia ścieżki pieszo-

rowerowej i mam pytanie bo jakby zakończenie tej inwestycji miało być planowo do 30 

listopada i co prawda pracy się zakończyły, ale chciałabym zwrócić uwagę na ustawienie 

oświetlenia w sensie włączania się jego. Trafiły do mnie głosy mieszkańców i sama też to 

zauważyłam że te lampy w ostatnim czasie włączają się dosyć szybko mimo braku 

powiedziałabym „ciemnicy”. 

 

- p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - na dzisiaj to szczegółach nie odpowiem ale 

jeżeli się zapalają za wcześnie to postaramy się tak je ustawić żeby się zapalały odpowiednio. 

 

- p. Magdalena Kilkowska - Przypomnę w imieniu swoim oraz radnych Różnowa Pani 

Sadriny o przesunięciu środków z budżetu sołeckiego na doświetlenie pętli autobusowej, 

dobrze było by żebyśmy dostały jakąś informację na jakim etapie prace postępują i jeszcze 

jedna moja prośba, już zwracałam się o to co prawda ustnie kilka razy, ale jeśli trzeba to 

oczywiście napiszę oficjalne pismo w sprawie rozważenia dodatkowego przejścia dla 

pieszych przy pętli autobusowej Różnowo Osiedle. 

 

-p. Tadeusz Bielicki - mam pytanie odnośnie drogi powiatowej w Kieźlinach w kierunku 

cmentarza. Chodnik potrzebny nam żeby bezpiecznie mogły dzieci i mieszkający dotrzeć na 

przystanek lub wracając z pętli do Kieźlin brakuje nam tego chodnika. 

 

- p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity – rzeczywiście, widać to że w niektórych 

częściach Gminy jakby tych chodników jest trochę więcej czy ścieżek pieszo-rowerowych. 

Chociażby właśnie Różnowo - Dywity a w innych trochę mniej, te które teraz realizujemy to 

są głównie ścieżki realizowane w ramach funkcjonalnego i pewnych założeń, które były 

przyjęte na początku tego obszaru i tam rzeczywiście zdobywamy dofinansowanie. Ja już 

kiedyś mówiłem że metr bieżący takiej ścieżki jak sobie to oszacowaliśmy troszkę ponad 

1000 zł więc jeżeli popatrzymy na te kilometry to robią się grube miliony, ale dzięki temu że 

to są środki w ramach miejskiego obszaru funkcjonalnego to 85% tej kwoty sobie zwracamy. 

Oczywiście ten odcinek, o którym mówi Pan radny jest bardzo istotny z wielu z informacji od 

mieszkańców wiem, że ten szlak jest często uczęszczany, wiem że tam są samochody 

ciężarowe szczególnie z dwóch firm w sąsiedztwie jak najbardziej jakby zgadzam się z tym, 

że ten odcinek także powinniśmy zrobić. Jesteśmy na etapie że złożyliśmy do biura ZIT 

Olsztyn, czyli tego biura która obsługuje tą naszą współpracę Aglomeracyjną w ramach 

środków unijnych fiszki projektowe. O ile pamiętam jeżeli chodzi o ścieżki rowerowe to dwie 

fiszki wskazujące a nawet trzy chociaż ta trzecią powiedzmy to już realizujemy bo na ścieżkę 

Wadąg na kierunek Słupy to jest już elementy jakby tego co chcieliśmy w przyszłości ale z 

racji tego że są oszczędności to być może będziemy robili teraz w tym okresie programowym, 

ale 2 fiszki które dotyczą ścieżek pieszo-rowerowych jedna to jest właśnie od miejscowości 

Wadąg przez całą miejscowość, ale na kierunek Kieźliny i na kierunek Dywity na osiedle 

sterowców czyli przy cmentarzu chcielibyśmy taką ścieżki wykonać, ścieżkę rowerową nie 

tylko chodnik tylko ścieżkę pieszo - rowerową od Kieźlin i na kierunek właśnie Osiedle 

sterowców tak żebyście państwo mogli korzystać i druga taka fiszka projektowa to jest z kolei 

ścieżka Dywity na kierunek Brąswałd czyli tak abyśmy mogli dotrzeć do naszej Polany. 
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